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                                   P R O T O K Ó Ł    Nr  XLII/17 

                    z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                 z dnia 30 października 2017 r. 

 

 

  Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław 

Zygmunt Dworzański. 

  W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 25 Radnych. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Pan Jarosław Dworzański powitał wszystkich zebranych i otworzył obrady XLII 

Sesji Sejmiku Woj. Podlaskiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 W proponowanym porządku obrad dokonano następujących zmian: 

- wprowadzono punkt 13 a w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce w ramach 

Regionalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Woj. 

Podlaskiego (wniosek Zarządu Województwa; głosowanie jawne  -  24 głosy za, 0 

przeciw, 1 wstrzymujący się); 

- wprowadzono punkt 13 b w brzmieniu: Przyjęcie stanowiska Sejmiku w sprawie 

budowy i modernizacji dróg krajowych (wniosek Pana B. Dębskiego; głosowanie 

jawne – 24 głosy za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się); 

- w głosowaniu jawnym, przy 16 głosach za, 8 przeciwnych i braku wstrzymujących 

się przyjęto, iż punkt dotyczący zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Woj. 

Podlaskiego będzie procedowany bez opinii Komisji Skarbu i Finansów; 

- odrzucono wniosek Przewodniczącego Sejmiku o zamianę miejsc w porządku 

punktu 4 i 5 (głosowanie jawne – 15 głosów za, 7 przeciwnych i 2 wstrzymujące się). 

 Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 20 głosach za, 4 przeciwnych i 

1 wstrzymującym się przyjęto całość porządku obrad, wraz z w/w zmianami. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołów z XL i XLI Sesji Sejmiku. 

 Radni zapoznali się z powyższymi protokołami i nie wnosili do nich uwag. W 

głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się zostały one 

przyjęte.  
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Punkt 4 – Debata poświęcona przedstawieniu zamierzeń inwestycyjnych i 

remontowych na sieci dróg krajowych i wojewódzkich w województwie 

podlaskim w roku bieżącym i w latach najbliższych. 

 Zanim przystąpiono do debaty na temat dróg, Pan Marszałek Jerzy 

Leszczyński odznaczył Panią Alinę Magdalenę Fabczak odznaką honorową „Za 

zasługi dla ochrony zdrowia”, a następnie uhonorował podlaskich finalistów konkursu 

„AgroLiga” oraz konkursu na najlepsze gospodarstwo ekologiczne w 2017 r. 

 

 Następnie głos zabrali: 

- Pan Wojciech Borzuchowski – Dyrektor Białostockiego Oddziału Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, który przedstawił zamierzenia inwestycyjne i 

remontowe na sieci dróg krajowych w woj. podlaskim (prezentacja multimedialna); 

- Pan Józef Sulima – Dyrektor Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, który 

przedstawił zamierzenia inwestycyjne i remontowe na sieci dróg wojewódzkich w 

roku bieżącym i w latach kolejnych (prezentacja multimedialna). 

 Po powyższych wystąpieniach, w trakcie dyskusji Radni skierowali szereg 

pytań do obu Dyrektorów.  I tak Pan Mikołaj Janowski zapytał o możliwość budowy 

wiaduktu nad torami  na drodze nr 19 w Bielsku Podlaskim oraz budowę ronda przy 

ul. Kleszczelowskiej i Białowieskiej na drodze krajowej do Białowieży.  Pan Cezary 

Cieślukowski natomiast zwrócił się z pytaniem o dalsze losy odcinka drogi S-8 

Katrynka – Augustów, czy znajdzie się ona w ciągu drogi Via Carpatia, czy są 

przewidziane inne inwestycje na tej drodze? Ponadto Pan C. Cieślukowski zapytał: 

„Jak wygląda sprawa dokumentacji drogi 652 Suwałki – Filipów – granica Państwa? 

Dokumentacja miała być gotowa jesienią.” 

 Pan Waldemar Kwaterski poruszył sprawę budowy nowego mostka w 

Korycinie, a Pan Marek Olbryś sprawę drogi Łomża – Konarzyce – Śniadowo. 

Ponadto Pan M. Olbryś podkreślił, iż w porównaniu z województwem mazowieckim 

stan dróg województwa podlaskiego można uznać za fatalny.  

 Pan Marek Komorowski przedstawił schemat połączeń drogowych Zambrowa i 

zaapelował o pochylenie się nad sprawą jego  południowej obwodnicy . Podkreślił 

jednocześnie , iż skróciłaby ona wiele przejść, a także wyłączyła ciężki ruch. Na 

koniec zwrócił się z zapytaniem jakie są plany i zamierzenia w tej sprawie.  

 Pan Łukasz Siekierko interesował się realizacją przejść w Wysokiem 

Mazowieckiem, Czyżewie oraz Kolnie oraz zapytał czy możliwe będzie wybudowanie 

obwodnicy Łap, natomiast Pan Bogusław Dębski przypomniał o złożonej swego 

czasu przez siebie interpelacji w sprawie rozwiązań dotyczących wlotu drogi z Łap do 

Białegostoku i zapytał czy ta sprawa jest dyskutowana z władzami Białegostoku. 

 Pan Włodzimierz Szypcio stwierdził: „Wiele dróg krajowych przecina małe 

miasta na połowę. Tak też jest w przypadku Moniek. Czy istnieje plan, który 
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zapewniłby, że te wszystkie miasta, które nie mają obwodnic będą miały poprawione 

przejścia?” 

 Pan Wicemarszałek Maciej Żywno pytał, dlaczego Komisja Europejska nie ma 

żadnego zgłoszenia o finansowaniu Via Carpatii i drogi S-19, natomiast Pan Stefan 

Krajewski – Członek Zarządu Województwa  podkreślał, że droga wojewódzka nr 689 

Bielsk Podlaski – Hajnówka – Białowieża jest niszczona przez samochody, które 

wywożą drewno. Zaznaczył także, iż Lasy Państwowe powinny partycypować w 

inwestycjach remontowych tejże drogi.  

 Pan Jacek Piorunek poruszył kwestię związaną z drogą nr 677 i zapytał, co się 

stanie, jeżeli nie zostanie zrealizowany projekt do Śniadowa? Podkreślił: „Obie drogi: 

Łomża – Nowogród i Łomża – Śniadowo – faza projektowania odbywała się w 

poprzedniej edycji RPO. Czy nie zaistnieje konieczność zwrotu środków dotyczących 

właśnie projektowania?” 

 Pan Bogdan Dyjuk natomiast zaapelował o przyjrzenie się przebiegowi trasy 

S-16 i podkreślił, że jest za pozostawieniem dotychczasowego. Ponadto poprosił o 

analizę przebiegu ścieżki rowerowej Augustów – Przewięź, zaznaczając, iż najlepiej 

byłoby ją połączyć z chodnikiem. 

 Na powyższe zapytania odpowiadali: Pan Wojciech Borzuchowski oraz Pan 

Józef Sulima, który przedstawił również planowane ogłoszenia przetargów w 

najbliższych miesiącach oraz terminy przygotowania dokumentacji. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Podlaskiego. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk  Gryko – Skarbnik Województwa.  

 Następnie głos zabrał Pan Jarosław Dworzański – Przewodniczący Sejmiku, 

który przypomniał, iż powyższe zmiany zakładają zwiększenie dofinansowania do 

budowy wiaduktu na drodze nr 674 w Sokółce oraz udzielenie miastu Białystok 

pomocy finansowej w wysokości 8 mln zł na budowę pasa startowego na lotnisku 

Krywlany. Pan J. Dworzański podkreślił, iż wiadukt w Sokółce był już przedmiotem 

obrad Sejmiku, natomiast chęć dofinansowania budowy pasa startowego jest 

odpowiedzią samorządu województwa na apel Radnych PiS z miasta.  

 Pani Elżbieta Kaufman-Suszko stwierdziła: „W 2014 r., kiedy zrezygnowaliście 

Państwo z lotniska regionalnego, Pan Cieślukowski powiedział, że to zadanie nas 

przerosło. Prawo i Sprawiedliwość jest za tym, aby lotnisko w naszym województwie 

było, lotnisko regionalne, jak i lotniska lokalne. Dobrym przykładem są tu Suwałki, 

gdzie budowa lotniska posuwa się w dobrym tempie. Co my dzisiaj otrzymujemy? 

Przegłosowaliście Państwo dofinansowanie pasa w Krywlanach, ale my nie wiemy co 

to będzie za lotnisko i czy w ogóle mieszkańcy tego województwa będą z niego 

korzystać. Jeżeli chodzi o współpracę z miastem – znamy dobry przykład – parking 

przy Operze…Kiedy on w końcu powstanie? Obawiam się, że wydawanie dzisiaj tych 

środków nie przyniesie efektu”. 
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 Pan Jarosław Dworzański podkreślił, iż oczywiście kibicuje Suwałkom jeżeli 

chodzi o budowę lotniska, jednakże ta inwestycja nie jest aż tak bardzo 

zaawansowana. Ponadto zaznaczył: „Są różne warianty realizowania inwestycji, jest 

m.in. wariant tzw. etapowania. Uchroni nas to od konieczności ponoszenia kosztów 

utrzymania inwestycji, kiedy nie będzie zapotrzebowania na ruch lotniczy oraz 

pomoże pozyskać inwestorów. Pozwólcie Państwo zrealizować tę inwestycję.” 

 Pan Bogusław Dębski zauważył, że Komisja Skarbu i Finansów pozytywnie 

wypowiedziała się na temat dofinansowania wiaduktu w Sokółce, jednakże nie miała 

szansy wypowiedzieć się w sprawie lotniska. Pan B. Dębski podkreślił także: „Przede 

wszystkim powinien tu być przedstawiciel miasta i powiedzieć, co chce uzyskać. Nie 

podzielam poglądów w sprawie lotniska. Nie powstanie tu lotnisko regionalne, nie ma 

takiej możliwości.” 

 Pan Karol Tylenda zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie całej tej koncepcji i 

stwierdził: „W jaki sposób w tej chwili zostanie wybudowane lotnisko na Krywlanach 

za 32 mln zł, gdy na Topolany potrzeba było 400 mln?” 

 Pan Mikołaj Janowski podkreślił: „10 lat temu głosowałem za Krywlanami i dziś 

też będę. Namawiam również do tego Radnego Tylendę, który 10 lat temu był za”. 

 Pan Cezary Cieślukowski stwierdził: „Przygotowania do budowy lotniska w 

Suwałkach zaczęto z zupełnie innej strony. Pokazaliśmy, że istnieje tam realne 

zapotrzebowanie businessu na funkcjonowanie tego lotniska. Dlatego zaskoczeniem 

dla mnie jest brak wsparcia tego środowiska w Białymstoku. Budowanie lobby na 

rzecz lotniska powinno obejmować szersze kręgi. Dla mnie wsparcie tej inicjatywy ze 

środków budżetu województwa jest o tyle ważne, że zgodnie ze wspólną decyzją 

koalicji, proporcjonalnie wsparcie otrzyma także lotnisko w Suwałkach. I tylko to mnie 

przekonuje”. 

 Pan Maciej Żywno przekonywał: „To już jest gotowa inwestycja do realizacji, to 

możliwość faktycznego wybudowania pasa startowego w 2018 r. Czas przejść od 

słów do czynów.” 

 Na zakończenie dyskusji głos zabrał Pan Marszałek Jerzy Leszczyński, który 

przypomniał, że przed referendum dotyczącym lotniska, samorząd województwa 

zobowiązał się wesprzeć budowę lotnisk lokalnych w Białymstoku i Suwałkach. 

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 17 głosach za, 0 przeciw i 9 

wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę   Nr  XLII/375/17. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa podlaskiego na rok 2017.  

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko – Skarbnik Województwa. 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 21 

głosach za, 0 przeciw i 3 wstrzymujących się podjęli 
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                                 U C H W A Ł Ę    Nr  XLII/376/17. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczeń znajdujących się w budynku 

administracyjnym w Łomży. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawiła Pani Danuta Konopka – Dyrektor 

Departamentu Geodezji i Mienia UMWP. 

 Pan Jacek Piorunek oraz Pan Marek Olbryś zwrócili się z zapytaniami: czy 

Liceum Sztuk Plastycznych w Łomży zwracało się do Zarządu Województwa z 

wnioskiem o zakup tej nieruchomości, czy była to jedyna oferta, czy nie warto byłoby 

jednak rozważyć możliwość sprzedaży tych pomieszczeń. 

 Pan Stefan Krajewski – Członek Zarządu Województwa, odnosząc się do 

powyższych zapytań, wyjaśnił powody podjęcia decyzji o przedłużeniu wynajmu oraz 

poinformował, iż sytuacja zapewne wyjaśni się ostatecznie w przyszłym roku. 

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, braku 

przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                   U C H W A Ł Ę    Nr  XLII/377/17. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu SP Zespołowi Opieki Paliatywnej w Suwałkach.  

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

24 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę    Nr  XLII/378/17. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy samorządu województwa z organizacjami pozarządowymi. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Anatol Wap – Dyrektor Departamentu Kultury 

UMWP. 

 Pan Jacek Piorunek zwrócił się z zapytaniem, jakie kwoty przewidziane są na 

konkursy w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi i kiedy konkursy 

będą otwierane? 

 Pan Anatol Wap wyjaśnił, iż jak, co roku, konkursy mogą być ogłaszane po 

złożeniu budżetu i przyjęciu programu, czyli po 15 listopada. Jeżeli chodzi o kwoty , 

zostały zaproponowane w harmonogramie, ale zostaną określone dopiero w 

budżecie województwa. 

 Następnie głos zabrał Pan Marek Olbryś – Przewodniczący Komisji Rodziny 

Sejmiku, który przedstawił opinię Komisji , zawierającą następujące wnioski: 
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- do priorytetowych zadań współpracy w sferze pomocy społecznej, w tym pomocy 

rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównywania szans tych rodzin 

i osób – wprowadzić priorytet nr 4 pod nazwą „wsparcie i aktywizacja społeczna osób 

starszych”, 

- zwiększenie środków finansowych o kwotę 50.000 zł  w sferze pomocy społecznej z 

przeznaczeniem na finansowanie otwartego konkursu ofert w priorytecie: „wsparcie i 

aktywizacja społeczna osób starszych”,  

- uzupełnienie harmonogramu otwartych konkursów ofert o rubrykę dotyczącą 

odniesienia do strategii i programów wojewódzkich, do których powinny odnosić się 

zadania publiczne zlecone organizacjom pozarządowym”. 

 Pani Elżbieta Kaufman-Suszko podkreśliła, iż bardzo istotny jest 3 wniosek, 

albowiem dodatkowa rubryka w harmonogramie miałaby służyć wszystkim 

składającym wnioski na poszczególne zadania i stanowiłaby dobrą wskazówkę. 

 Pan Jerzy Leszczyński – Marszałek Województwa zadeklarował, iż Zarząd 

pochyli się nad powyższymi wnioskami. 

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 23 głosach za, braku 

przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                    U C H W A Ł Ę    Nr  XLII/379/17. 

 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie informacji w sprawie przyjęcia Strategii Promocji 

Gospodarczej Województwa Podlaskiego.  

 W kolejnej części obrad Radni (Pan Mikołaj Janowski oraz Pani Elżbieta 

Kaufman-Suszko) wyrazili bardzo pozytywną opinię odnośnie powyższego materiału 

oraz nadzieję, iż będzie on doskonałą podstawą do dalszej pracy.  

 Następnie ustalono, iż Strategia ta została  przez Sejmik formalnie przyjęta, 

natomiast jej omówienie, czy też ewentualna dyskusja znajdą się w porządku obrad 

kolejnych sesji. 

 

Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w 

składach osobowych komisji Sejmiku Woj. Podlaskiego. 

 Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Sejmiku – Pan Jarosław 

Dworzański.  

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

22 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę     Nr  XLII/380/17. 
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Punkt 12 – Rozpatrzenie informacji o rynku pracy województwa podlaskiego i 

realizacji zadań w zakresie polityki rynku pracy w 2017 r. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 13 – Rozpatrzenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

samorządu woj. podlaskiego za rok szkolny 2016/2017. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 13 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania 

stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce w ramach 

Regionalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 

Woj. Podlaskiego. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę    Nr  XLII/381/17. 

 

Punkt 13 b – Przyjęcie stanowiska Sejmiku w sprawie budowy i modernizacji 

dróg krajowych. 

 Projekt powyższego stanowiska odczytał Przewodniczący Sejmiku – Pan 

Jarosław Dworzański. 

 Radni nie zgłaszali uwag do jego treści i w głosowaniu jawnym, przy 20 

głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się przyjęli je, jednocześnie postanawiając , 

że zostanie skierowane do Ministra Infrastruktury oraz do wiadomości Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.  

 

Punkt 14 – Rozpatrzenie informacji podmiotów dokonujących analizy 

oświadczeń majątkowych. 

 Pan Mikołaj Janowski w swojej wypowiedzi wskazał na kwestie dotyczące 

upubliczniania takich oświadczeń i podkreślił, że niesie to za sobą sporo 

negatywnych skutków, wyrażających się chociażby w rezygnacji wielu osób z 

kandydowania w wyborach samorządowych. Podkreślił, iż tego typu dane powinny 

być udostępniane do wglądu służbom skarbowym, a także organom ścigania, nie zaś 

szerszej publiczności.  

 Pan Jarosław Dworzański zauważył, iż każdy, kto decyduje się na działalność 

publiczną musi liczyć się z utratą części swojej prywatności. 
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 Pan Bogusław Dębski poinformował, iż złoży do Przewodniczącego Sejmiku 

stosowne wyjaśnienie, jednak z rozmów przeprowadzonych z Urzędem Skarbowym 

wynika, że jego oświadczenie majątkowe zostało złożone prawidłowo.  

 

Punkt 15 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 16 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej 

sesji. 

 W tej części obrad głos zabrał Pan Karol Tylenda , który  ponowił zapytanie 

dotyczące kosztów opłat drogowych  (zadane podczas dyskusji nad projektem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Umowy Ramowej w celu wykonywania zadań 

Operatora Infrastruktury Szerokopasmowej – XL Sesja Sejmiku z dnia 25.09.br.)  

oraz przypomniał, iż zwracał się z prośbą o dostarczenie opisu całej technologii. 

Ponadto Pan Karol Tylenda nawiązał do zgłoszonej podczas XL Sesji interpelacji 

dotyczącej rozstrzygnięcia przetargu na eksploatację budowli piętrzących na terenie 

powiatu augustowskiego i podkreślił, że otrzymana odpowiedź nie jest 

satysfakcjonująca. „Dokonano ponownej oceny finansowej złożonej oferty, ponownie 

wychwycono błąd rachunkowy. Bardzo proszę o wyciąg z oferty i odpowiedź na 

pytanie, na czym polegały błędy rachunkowe w kosztorysie przedstawionym w Woj. 

Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych” – stwierdził na koniec swojej wypowiedzi. 

 Następnie głos zabrał Pan Stefan Krajewski – Członek Zarządu Województwa, 

który poinformował, iż odpowiedź na powyższe zapytania i wątpliwości zostanie 

przygotowana.  

 

 

Punkt 17 – Interpelacje i zapytania radnych. 

 W kolejnej części obrad głos zabrali: 

 Pani Elżbieta Kaufman-Suszko zgłosiła 2 interpelacje w formie pisemnej 

dotyczące m.in.: wykorzystania środków finansowych w ramach PROW, 

zaciągniętych kredytów i zobowiązań finansowych, wartości podpisanych umów o 

dofinansowanie projektów w ramach RPOWP, wartości zrealizowanych projektów. 

(Pełny tekst interpelacji stanowi załącznik do oryginału Protokołu Nr XLII/17). 

 

 Pan Adam Niebrzydowski: „Chciałbym poruszyć temat wsparcia 

finansowania Stacji Doświadczalnej Oceny Odmian w Krzyżewie. Mam bardzo 

niepokojące informacje na temat, w jaki sposób nasz samorząd województwa 

wspiera stacje doświadczalne. Jesteśmy w tym zakresie na ostatnim miejscu w kraju, 
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W ubiegłym roku Zarząd przekazał 20 tys. zł i była to najniższa kwota. W latach 

2011-2015 nie przekazano nic. Apeluję o wsparcie tej dziedziny. Czy przewidziane 

są jakieś środki na rok 2017?” 

 Pan Marek Olbryś złożył interpelację w formie pisemnej dotyczącą transportu 

i organizacji Przedsiębiorstw PKS. (Pełny tekst interpelacji stanowi załącznik do 

oryginału Protokołu Nr XLII/17). 

 Pan Mikołaj Janowski: „Powtarzam swój wniosek, który zgłaszałem już w 

debacie dotyczącej dróg – chodzi mi o budowę ronda w Bielsku Podlaskim, przy 

drodze krajowej nr 66 – skrzyżowanie ulic Kleszczelowskiej i Białowieskiej.” 

 

 Pan Andrzej Koronkiewicz: „Chciałbym zapytać, czy istnieje możliwość 

wdrożenia jakiegoś programu z RPO, który wspierałby działalność, business 

powracających z emigracji do kraju Polaków? Często mają oni dobre pomysły i 

pewien zasób środków finansowych, czy można byłoby jakoś ich wesprzeć 

finansowo?”  

       

 

Punkt 18 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Woj. 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag.  

 

Punkt 19 – Wolne wnioski, informacje. 

 Radni nie zgłaszali wolnych wniosków. 

 

Punkt 20 – Zamknięcie sesji. 

 Pan Jarosław Dworzański – Przewodniczący Sejmiku stwierdził, iż porządek 

obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XLII 

Sesji Sejmiku Woj. Podlaskiego. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Nella Kamińska           Jarosław Dworzański 

 

 


